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“Er bestond geen noodzaak tot samenwerking. We hadden de groei er weer goed in. En de samenwerking is
geen fusie, ieder van beide houdt zijn zelfstandigheid”, vertelt Gertjo Janssen over de samenwerking van zijn
Nicovij/Enorm met Ferney Group. “Onze samenwerking wekte misschien verbazing. Maar de onderlinge
verschillen bieden juist grote kansen.” De twee organisaties werden wederzijds lid en geven de samenwerking
stap voor stap inhoud.

Marc Nelissen
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